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A Úvod, podklady a průběh hodnocení 

Bakalářský studijní obor Filozofie je hodnocen v souladu s čl. 8 Pravidel systému zajišťování a vnitřního hodnocení 

kvality UJEP a v souvislosti s podáním žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu v roce 2019. Jako 

podklad pro hodnocení studijního oboru byla zpracována Vlastní hodnotící zpráva garanta studijního 

programu/oboru vč. statistické části, která byla následně rozeslána členům pracovní skupiny. Členové pracovní 

skupiny měli mimo ní ještě k dispozici veřejně dostupné informace, jimiž byly odkazy na akreditované studijní 

programy a studijní obory na UJEP (https://www.ujep.cz/cs/studijni-programy) a na studijní programy a katalog 

předmětů (ECTS Information package; http://tom.ujep.cz/search/?lang=cs) a na portálu STAG 

(https://portal.ujep.cz/portal/). 

 

 

 

 

Fakulta: Filozofická 

Studijní program/studijní obor: 
Filozofie, bakalářský studijní obor (dvouoborový) 
6101R004 

Garant studijního programu/oboru: doc. RNDr. Josef Moural, Ph.D. 

Datum hodnocení: 8. dubna 2019 

Složení pracovní skupiny RpVH 

Předseda: 
doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D.      KHI, předseda 

 

Členové: 

 
doc. Mgr. Renata Cornejo, Ph. D.         KGER, interní členka 

PhDr. Jiří Koumar, Ph.D.                       KHI, interní člen 

Mgr. Ivana Havlínová, Ph.D.                  KPF, interní členka 

Mgr. Štěpán Zbytovský, Ph.D.               FF UK Praha, externí člen 

Mgr. Tomáš Hejduk, Ph.D.        Univerzita Pardubice, externí člen 

Bc. Michal Jirman         KHI, student 

Na jednání 
dále přítomni 

doc. Hana Bergerová, Dr. 
Ing. Helena Kovalová 

https://portal.ujep.cz/portal/


B Závěry, shrnutí výsledků hodnocení a návrhy opatření 
 

Bakalářský studijní obor Filozofie (dvouoborový) byl dobře hodnocen z hlediska dobrého personálního zabezpečení 

oboru, jeho garanta i dobré publikační činnosti akademických pracovníků. Kriticky však byla komentována absence 

externích grantů u akademických pracovníků zajišťujících chod oboru. Na vině je zejména neúspěšnost při 

podávání projektů GAČR v uplynulých letech, nicméně i letos budou podány dva projekty GAČR. Obdobně jako u 

dalších oborů se hodnotitelé dotkli forem hodnocení studijního oboru ze strany studentů a absolventů. Feedback 

je v případě dotazníku v systému STAG velmi nízký, podle zástupce studentů pochybují o smyslu hodnocení. Vyšší 

úspěšnost mají dotazníky, které nechávají vyučující předmětů vyplňovat studenty na konci semestru. Za velmi 

pozitivní fakt můžeme vnímat to, že vedení katedry se výsledky podrobně zabývá a promítá je i do podoby studijních 

plánů.   

 

 
 
 
 
 
 
   doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D.                          doc. RNDr. Martin Balej, Ph.D. 
      předseda pracovní skupiny                      předseda RpVH 
 


